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پایانه جدید شــرق آنقدر بی استفاده مانده که 
کم کم به صورت بخشــی از حیات وحش پارک 
سرخه حصار درآمده است. سال هاست که این 
ساختمان بزرگ با نمای شیشــه  ای و تابلوی 
نارنجی، پشت نرده های زنگ زده رها شده است. 
یک طرف، تپه های پارک جنگلی اســت و یک 
طرف بزرگراه یاسینی. در این  سال ها تنها اتفاقی 

که افتاده، بارش باران است که از تپه ها سرازیر 
می شود یا از ســقف نفوذ کرده و درون و بیرون 
ســاختمان را خیس می کند و همینطور رویش 
علف ها و ســگ های ولگرد سرخه حصار که در 
محوطه و درون ساختمان پرسه می زنند. اینجا 
قرار بود پایانه شــرق جدید باشد. تمام راه های 
ورود خودرو به محوطه کاملا بسته شده و تنها 
درب نگهبانی از سمت شرق محوطه باز است. یک 
ساختمان مدیریتی کوچک نماآجری با فاصله 
زیادی از بنای اصلی وجود دارد که از 30ســال 
قبل در آنجا ساخته شده است. از اینجا باید چند 

دقیقه راه برویم تا به ساختمان اصلی در گود ترین 
قسمت زمین برسیم. آسفالت در همه جهت ترک 
خورده است و علف های هرز سبز شده اند. جابه جا 
پشته های ماسه جمع شده که از زمان ساخت  و 
ساز باقی مانده است. سگ های ولگرد همه جا 
هستند. پروژه در ابتدای سال های 90  شروع و 
در سال96 متوقف شد. درگیری حقوقی میان 
پیمانکار و شهرداری تهران از آن زمان تاکنون 
پروژه را به سمت عقب رانده است. به شکلی که 
پایانه جدید شرق حدود 20- 15 درصد »پیشرفت 
منفی« داشته است. روی تابلوی زردرنگی نام 

بخش های مختلــف کارگاه از کمپ کارگری تا 
آزمایشگاه نوشته شــده است. اما هیچ کدام از 
این قسمت ها فعال نیستند و سیلو های سیمان 

بی استفاده مانده اند.
یک پارکینگ 2 طبقه تمام بتنی با ستون های 
بزرگ در شرق ســاختمان اصلی قرار دارد. آب 
از طبقه  بالا نشت کرده ولی بنا هنوز سرپاست و 
اگر عایق بندی ترمیم شود قابل استفاده خواهد 
بود. درون پارکینگ تاریک است. اینجا قرار بود 
محل پارک 485خودروی  سواری و روی آن محل 

استقرار 85اتوبوس باشد.

بازسازی یک پایانه افتتاح نشده
گزارش میدانی از پایانه و پارک سوار شرق تهران که پس از 6سال رها شدن، بازسازی خواهد شد

اعضای شورای شهر تهران روز گذشته میزبان رئیس دیوان عدالت اداری بودند و خواهان شروع به کار نهاد شورایاری ها شدند
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با تاکسی و اتوبوس های بدون کولر 
چه کنیم؟

هرچــه پیــاده روی در بهــار و 
پاییز مزه می دهد، در تابســتان 
زجردهنده و عذاب آور اســت، 
آنقدر که حاضر هســتیم برای 
طی کردن کوتاه ترین مســیرها 
هم که شــده از وســایل نقلیه 
استفاده کنیم و زیر آفتاب سوزان 
این فصل، دقیقــه ای راه نرویم، 
اما فکرش را کنید بــرای فرار از 
گرما، به اتوبوس و تاکسی ها پناه می برید تا راحت تر و خنک تر 
به مقصد برسید، درحالی که این وسایل خودشان گرم تر هستند 
و حتی شدت دمای این وسایل حمل  و نقل عمومی از گرمای 

بیرون هم غیرقابل تحمل تر است.
موضوع خاموشی وسایل سرمایشی ناوگان حمل  و نقل عمومی، 
مسئله امروز و دیروز شهر نیســت، مدت هاست که در تهران با 
رانندگان تاکســی و اتوبوس درگیر هستیم. هرچند که بخش 
عمده خاموشــی کولر اتوبوس ها، به دلیل نقص فنی بوده و نیاز 
به تعمیرات کولر و اورهال اتوبوس مستلزم اقدام جدی از سوی 
شرکت واحد اتوبوسرانی است. ســیدجعفر تشکری هاشمی، 
رئیس کمیسیون حمل  و نقل شــورای شهر تهران در مصاحبه 
با همشــهری در این خصوص گفت: تمام اتوبوس های شهری 
مجهز به کولر گازی هستند. اگر به  دلیل نقص فنی اتوبوس کولر 
 آن روشن نیست حتما باید به فوریت برای تعمیرات اعزام شود.
او افزود: جلســه ای با شرکت واحد داشــتیم که خوشبختانه 
فراوانی موارد خرابی کم اســت اما به نظر بنــده یک مورد هم 
زیاد اســت و در گرمــای ۴۰درجــه حتما باید کولر روشــن 
باشــد. درحال حاضر پیگیر هســتیم کــه در خرابــی کولر، 
 چنانچه مــواردی باقــی مانده هرچه ســریع تر رفع شــود.
تشکری هاشمی با اشاره به خاموشی کولر تاکسی ها، بیان کرد: 
در تعیین نرخ کرایه تاکسی ها، با کولر و یا بدون کولر مشخص 
نشده؛ بنابراین با همین کرایه تاکســی باید رانندگان، کولر را 
روشن بگذارند، اما گاهی به دلیل استهلاک خودرو با محدودیت 

روبه رو هستند.
رئیس کمیسیون حمل  و نقل شورای شهر تهران افزود: می دانیم 
۵۰درصد ناوگان تاکسیرانی، فرسوده شده و امکان خدمت با کولر 
روشن را ندارند، اما تاکسی های سالم، این مورد را جزو وظایف 
خودشــان بدانند. همچنین پرویز سروری، نایب رئیس شورای 
شهر تهران، چندی پیش درخصوص گلایه برخی از شهروندان 
در ارتباط با خاموشی کولر در تاکسی ها و اتوبوس ها، گفت: ون ها، 
تاکسی ها و اتوبوس ها موظف هستند خدمات رسانی مناسبی به 
شهروندان داشته باشند و با توجه به اینکه روشن بودن سیستم 
سرمایشی وسایل حمل  و نقل عمومی جزو الزامات کار آنهاست، 
اگر خودداری کنند تخلف اســت و شورا حتما پیگیری خواهد 
کرد. علاوه بر این نیز مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران 
درخصوص ضرورت استفاده از وســایل سرمایشی در اتوبوس  
و تاکسی ها می گوید: بی تردید این موضوع باید اجرایی شود و 
اتوبوس هایی که کولر دارند حتما روشن می کنند، مگر خراب 
باشــد. زمانی ما اعلام کردیم که اتوبوس ها باید مجهز به کولر 
باشند و از آن زمان اتوبوس های دوکابینه کولر داشتند و از آن 
استفاده می شد و پس از آن نیز اســتفاده از کولر در اتوبوس ها 
مرسوم شد. او افزود: اگر کولرها خراب باشند باید به شرکت واحد 
اخطار دهیم که نسبت به تعمیر کولرها اقدام کند. اتوبوس بدون 
کولر زجرآور است. درخواست و توصیه ما این است که از کولرها 
استفاده شود و اگر کولر دارند نرخ آن را دریافت می کنند و ملزم 

به روشن کردن آن هستند.
به  دنبال این موضوع روابط  عمومی شرکت واحد اتوبوسرانی شهر 
تهران اعلام کرد که مجموعه شرکت واحد به  صورت شبانه روزی 
پیگیر حل مشــکل کولر برخی اتوبوس هاست که با استعلامی 
که از همه ســامانه ها گرفته شــد هم اکنون کولر ۸۰درصد از 
اتوبوس های تندروی شــرکت واحد فعال هســتند و با تلاش 
همکاران زحمتکش ما در شرکت واحد ۲۰درصد باقیمانده نیز 
به زودی فعال خواهند شد. به گفته احسان تقدسی، مدیر روابط 
 عمومی اتوبوسرانی، مدیرعامل شــرکت واحد از زمستان سال 
گذشته پیگیر رفع مشکلات قدیمی در حوزه سیستم سرمایش 
اتوبوس ها بوده اند که نتیجه زحمات فراوان کارگران زحمتکش 
شرکت واحد افزایش ۸۰درصدی اتوبوس های دارای کولر فعال 
به نسبت سال گذشته است. او تأکید کرد: با همه این احوالات این 
وضعیت مطلوب مورد نظر ما نیست و از نظر ما حتی یک اتوبوس 

بدون کولر فعال هم نباید داشته باشیم. 
جدا از خاموشی سیستم سرمایشی اتوبوس ها به  علت خرابی، 
متأسفانه در بخش تاکسیرانی، شاهد عدم تمکین به الزام قانونی، 
توسط رانندگان هســتیم؛ یعنی با وجود اینکه کولر تاکسی ها 
بی ایراد و سالم هستند، اما رانندگان در روشن کردن آن امتناع 

ورزیده و گرمای طاقت فرسایی را نثار مسافران خود می کنند.
در همین رابطه، سازمان تاکسیرانی نیز اعلام کرد: بنا بر ماده ۵ 
و کد ۲11 آیین نامه انضباطی رانندگان مصوب سال 93شورای 
شهر تهران، عدم اســتفاده از وسایل سرمایشــی و گرمایشی 
توسط رانندگان تاکســی تخلف بوده و ۲امتیاز منفی به راننده 
تعلق می گیرد. شــهروندان درصورتی که با این تخلف روبه رو 
شدند با ســامانه 137 تماس بگیرند و پلاک خودروی متخلف 

را اعلام کنند.

آسفالت ریزی در منطقه 8تهران انجام 
شد. فاطمه تنهایی، شــهردار منطقه 8 
گفــت: تــا پایــان تابســتان 245هــزار 
مترمربع از معابر این منطقه با 30هزار 
تن آسفالت، نوســازی می شود. تاکنون 
توزیــع ۱0هــزار تــن آســفالت  بــه متــراژ 
۷8 هــزار مترمربــع در ســطح محــات 

منطقه8 انجام شده است.

10000
تن

ســوله  ورزشــی مخصــوص بانــوان در 
شــهر تهــران داریــم. حســین اوجاقــی، 
مدیرعامــل ســازمان ورزش شــهرداری 
تهران گفت: قرار اســت طبقــات پایین 
ســایر ســوله های بحــران نیز بــه ورزش 
بانوان اختصاص یابد و با این کار تعداد 
ســوله های مورد اســتفاده بــرای ورزش 

بانوان به حدود ۹0مورد می رسد. 

 90
مورد

لزوم ساماندهی بصری 
بومهن 

علیرضــا فخاری، اســتاندار تهران بعــد از افتتاح 
پروژه های شــهر بومهن در جلســه با مدیران این 
شــهر گفت: بومهــن ویژگی های خاصــی دارد و 
سرریز جمعیت های پیرامونی به این شهر صورت 
می گیرد؛ از این رو ارائه خدمــات مطلوب به مردم 
اولویت دارد و کار شهرداری در این شهر جهادگونه 
است، چرا که به لحاظ تمکن، فرهنگ و نیاز مردم، 
مشکلات متفاوتی وجود دارد و نباید فضای غنی و 

فقیر ایجاد شود.
 اســتاندار تهران عنوان کرد: با توجه به مشکلات 
زیرساختی ممکن است هزینه خدمات در این شهر 
پایین تر باشد که باید این فضا شکسته شود و اجازه 
ندهید که مردم حس کنند در منطقه کم برخوردار 
حضور دارند که در این مســیر راهکارها مشخص 
است و با همت بلند و اقدامات جهادی باید این فضا را 
درست کنید.  فخاری سپس گفت: به مردم خدمت 
کنید و کم نگذاریــد، در این زمینــه اولویت ها را 
مشخص کنید، همچنین نسبت به مقابله با ساخت 

و سازهای غیرمجاز متمرکز شوید.
او با اشاره به لزوم ســاماندهی وضعیت بصری شهر 
خاطرنشــان کرد: مشــاغل مزاحم، نمای شهر را 
زشت کرده است، از آنجا که شــهر بومهن، گذری 
است، ســاماندهی فضای بصری شــهر مهم است؛ 
همچنین شــهرک امام رضا نیز در اسرع وقت باید 
ساماندهی شود. گفتنی است ۲ خانه فرهنگ، اصلاح 
هندسی بلوار بومهن، رونمایی از تجهیزات امدادی و 
آتش نشانی، راه اندازی مرکز پایش تصویری و دیگر 
پروژه های عمرانی و تکمیلی توسط استاندار تهران 

افتتاح شدند.

درشهر

عدد خبر

 خبر

   توجه ویژه به 2 اصل
مسئولیت پذیری در مقابل نظام و پاسخگویی به مردم،۲ اصل مهمی هستند که در 
قانون اساسی هم به آنها اشاره شده است. رئیس دیوان عدالت اداری در بخشی از 
سخنان خود به این موضوع اشاره و عنوان کرد که اگر به دنبال انسجام و صمیمیت 
میان مردم و نظام هستیم باید به این دو اصل توجه شود. مظفری همچنین با بیان 
اینکه شهرداری متولی امور شهرسازی است، گفت: »اگر از نظر قانون منعی برای 
صدور پروانه وجود نداشته باشد باید با رعایت تمام شفافیت ها پرونده صادر شود، 
اما متأسفانه این اتفاق هنوز رخ نداده و بسیاری از اقداماتی که در مراکز حاکمیتی 
انجام می شوند، شفافیت ندارند. درخصوص کاربری های غیرمسکونی اراضی هم 
باید تکلیف مردم مشخص شــود. یا باید تملک توسط دولت صورت گیرد یا باید 
ساخت  و ساز انجام شود و پس از ۵سال هیچ عذری موجه نیست و شهرداری مکلف 

است اقدامات لازم را انجام دهد.«

   نباید مصلحت عمومی را 
از مسیر خلاف قانون پیش برد

رئیس دیوان عدالت اداری در پایان به 
موضوع شورایاری ها نیز اشاره و تأکید 
کرد: »باید موضوع شــورایاری ها در 
کارگروه، بررسی شود. کار دیوان این 
اســت که اگر مصوبه ای آمد، قانون و 
تصمیمــات را روی دو کفه قرار دهد؛ 
اگر موضوعی خلاف قانون باشد، یقیناً 
ابطــال خواهد شــد و نباید مصلحت 
عمومــی را از مســیر خــلاف قانون 

پیش برد.«

  مناسب سازی 100بوستان در منطقه 5پایتخت
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شــورای شهر تهران در 
جریان ارائه گزارش بازدید از پروژه های منطقه ۵، از مناسب سازی 
1۰۰بوستان خبر داد و گفت که سال گذشته این بوستان ها به طور 
کامل مناسب سازی شده اند و همه شهروندان می توانند از امکانات 
آنها بهره مند شوند. نرگس معدنی پور در ادامه به ضرورت اجرای 
طرح های توسعه محله ای هم اشاره و تأکید کرد: »سال گذشته 
برای پروژه های توسعه محلی این منطقه حدود ۲6۵میلیارد و 
9۰۰میلیون تومان اعتبار پیش بینی شده بود که 99درصد تأمین 
اعتبار و 93درصد پیشرفت فیزیکی حاصل شده است.« به گفته 
این عضو شورای شهر تهران، مناسب سازی 17کیلومتر از معابر، 
آسفالت ریزی ۴۲هزارتنی، احداث باغ گلاریس، احداث پیاده روی 
مقابل برج جام جم، بهسازی بوســتان اقتصادی، احیای زمین 
چمن مصنوعی علامه طباطبایی، بازگشــایی و اصلاح هندسی 
۲۰متری گلستان شــرقی به ستاری، بهســازی سرای محله 
جنت آباد، جمع آوری آب های سطحی، روان سازی عبور و مرور 
در قالب اصلاح هندسی و ایجاد رفیوژ میانی در شهران، احداث 
مجموعه ورزشی شهربانو و احداث فاز اول باغ ایرانی و گود مهتاب، 

اهم طرح هایی هستند که اجرا شده اند و به اتمام رسیده اند.

  تکمیل پروژه ها تا پایان شهریور
احسان شریفی، شهردار منطقه ۵هم در راستای تکمیل گزارش 
ارائه شده با بیان اینکه ســعی داریم تا پایان شهریورماه بیش از 
۸۰درصد پروژه های توســعه محله ای را تکمیل کنیم، به اهم 
اقدامات اشاره کرد و گفت: »در آسفالت ریزی معابر رتبه اول را 
داشته ایم. بیش از هزار میلیارد تومان اراضی به نفع شهرداری و 
شهروندان آزادسازی شده اند و زمینی با 3هزار مترمربع در بزرگراه 
اشرفی اصفهانی آزاد شده که فرصت های ارزشمندی برای اجرای 
طرح های شهری است. از سویی تلاش شده که با شورای شهر نیز 
تعاملات لازم را داشته باشیم و جلسات کنترل پروژه را هر هفته 
در همین راستا برگزار کرده ایم.« او به اقدامات پیش بینی شده 
برای اربعین هم اشــاره و عنوان کرد: »امســال رفت وروب مرز 
مهران به این منطقه واگذار شده که درخواست می کنیم مشکل 
تخصیص اعتبار آن رفع شــود تا خدمات رسانی خوبی به زائران 

داشته باشیم.«

   مستحکم اما رها شده
رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شــهر تهران مدتی پیش، از این ساختمان بازدید کرد. 
سیدجعفر تشکری هاشمی درباره جزئیات این پروژه به همشهری می گوید: »در استحکام بنای اصلی 
تردیدی نیست، ولی در نگهداری آن کوتاهی شده است تا جایی که چند کامیون خاک از درون ساختمان 
تخلیه شد.« او درباره ساخت سالن در بخش گود زمین و شایعاتی درباره رانش خاک هم می افزاید: »پروژه 
با آزمایش های لازم مانند مکانیک خاک، مکان یابی و ســاخته شده است تا با شرایط محیطی منطبق 
باشد.« بخشی از دیوار های کوتاه پشت ساختمان که مجاور تپه های سرخه حصار است در اثر جریان آب 
و شاید حرکت سطحی خاک در حال تخریب است که باید بازسازی شود. آسفالت ترک خورده هم نیاز 
به لکه گیری دارد. روی تپه پشت پایانه، جایگاه سوخت گیری و تعمیر اتوبوس های بی آرتی  است. پروژه 
پایانه شرق در صورت تکمیل شدن شامل محدوده وسیعی است و خدماتی فراتر از تعاونی های اتوبوس رانی 
ارائه می کند. اینجا امکاناتی برای ساخت بارانداز هم دارد. بخشی از محوطه به اتوبوس ها و خطوط تاکسی 
درون شهری اختصاص پیدا می کند و محلی برای خروجی ایستگاه مترو پیشنهاد شده است. به  گفته 
جلال بهرامی، معاون حمل  و نقل و ترافیک شهرداری تهران باید مشکل حقوقی پیمانکار قبلی پایانه 
جدید شرق، تعیین تکلیف می شد تا طرح به روز شود و اکنون که این اتفاق افتاده است، فاز اول این پایانه 

تا زمستان امسال به بهره برداری می رسد و استفاده از پایانه قدیم به حداقل خواهد رسید.

   فرسودگی بدون استفاده
ساخت این پایانه در ابتدای سال های 7۰شمســی طراحی شده بود. پس از 1۰سال مطالعه، عملیات 
محوطه سازی شروع می شود و در سال های 9۰کار سرعت می گیرد، اما 6سال قبل که پروژه نزدیک به 

9۰درصد پیشرفت داشته، متوقف می شود.
با نزدیک شدن به ساختمان اصلی »پیشرفت منفی« مشخص می شود. بیشتر شیشه های بزرگ چند لایه 
خارجی سر جای خود هستند، اما چند شیشه که جدا شده و روی زمین افتاده اند، راه ورود باد و باران را 
به درون سالن باز کرده اند. بعضی از سنگ های سنگفرش بیرون ساختمان هم از جای خود درآمده اند. 
دکل بلند پروژکتور  محکم ایستاده ولی به نظر نمی آید جریان برق وجود داشته باشد. تابلو های برق، 
کابل و فیوز  ها بدون حفاظ هستند. وقتی از درب ورود عبور می کنیم و وارد سالن می شویم اهمیت پروژه 
مشخص می شــود.  همین مقدار نیمه کاره از پایانه جدید شرق هم یک سازه عظیم است که ظرفیت 
آن اصلا با پایانه قدیمی قابل مقایسه نیست، اما حالا که برخی از تاسیسات نیمه کاره هستند یا آسیب 

دیده اند باید با قیمت روز دلار خریداری یا تعمیر شوند. 
به طبقه بالا می رویم، تنها راه رسیدن به طبقه دوم، پله های بدون نرده هستند. در طبقه دوم هم آثار 
سگ های ولگرد و کبوتر ها دیده می شود و باز هم اثر جریان آب، اما این سازه ها در طول 6سال رها شدگی 

خراب نشده اند.

 130.000 مترمربع
 25.000 مترمربع
 17.000 مترمربع

361 متر طول
 2.000 متر طول

 72.000 مترمربع

ابعاد پایانه جدید شرق
کل زمین

پارکینگ

دیوار پیرامونی

پایانه

کانال آب سرخه حصار

محوطه سازی 

دفاع تمام قد از نهاد مردمی شورایاری

مکث
در ادامه جلسه، اعضای پارلمان شهری، حضور رئیس دیوان عدالت اداری را مغتنم دانستند، 

موضوع شورایاری را مطرح کردند و خواستار احیای این نهاد مردمی در مناطق شدند.

مهدی چمران: انتخابات شورایاری ها انتخابات محلی است و دیوان عدالت اداری اینگونه پنداشته 
که انتخابات ملی است؛ این انتخابات در سطح شهر تهران و در مساجد برگزار می شد که در متن 

قانون شوراها وجود داشت، امیدواریم به نتیجه برسیم و تصمیم اصولی برای آنها گرفته شود.

سید جعفر تشکری هاشمی: یک ظرفیت قانونی در تهران به نام شورایاران وجود داشت و مردم 
افرادی را انتخاب کردند تا پیگیر حقوق آنها باشند؛ متأسفانه مدتی است که شاهد ابطال تشکیل 

این نهاد هستیم و امیدواریم در این زمینه چاره اندیشی شود.

مهدی اقراریان: شورایاری ازجمله مواردی است که باید توجه ویژه ای به آن شود. چرا که ظرفیت 
مردمی در مناطق هستند که بازوی قدرتمند مدیریت شهری در حل معضلات محسوب می شوند؛ 

بنابراین تصمیم دیوان عدالت اداری دراین خصوص نیازمند بازنگری است.

پرویز سروری: شورایاری یکی از مباحث مهم است. امروز مجموعه ای که 15سال فعال بوده با رأی 
ابطال مواجه می شود. اگر خلاف بوده چرا 15سال حیات داشــته و اگر خلاف نیست چرا باید 

شورایاران از خدمت به مردم محروم شوند؟ ضرورت دارد فرآیند در این  خصوص تعریف شود.

سوده نجفی: شورایاران بازوان توانمند مدیریت شهری بودند. مشکلات محلات از طریق این نهاد 
به مسئولان منعکس می شد، اما مدتی است برگزاری انتخابات شورایاری و فعالیت آنها ابطال شده 

است و چنین ظرفیت مردمی ای را از دست  داده ایم.

مهدی پیرهادی: پس از شکل گیری شورایاری ها در محلات، آنها به  عنوان نماینده شهروندان 
مسائل مربوط به امور شهری را پیگیری می کردند. با ابطال این نهاد، جایگاه شورایاری ها تضعیف 

شده و مدیریت شهری هم از این ظرفیت خوب مردمی محروم شده است. 

جعفر شربیانی: هیأت عمومی دیوان عدالت اداری، شورایاری ها را غیرقانونی دانسته و این در 
حالی است که مصوبه شورای شهر پس از تأیید فرمانداری، لازم الاجراست؛ بنابراین احیای این 

نهاد مردمی ضروری است.

ناصر امانی: درگذشته شورایاری ها حضور داشتند و مدیران را ملزم به اجرای قوانین و پاسخگویی 
می کردند. کاش دیوان عدالت اداری در زمان صدور رأی برای شورایاری ها اصل حقوق شهروندی 

و مسئولیت پذیری را مورد توجه قرار می داد.

فرناز محمدزاده؛ روزنامه نگار

حجت الاسلام حکمت علی مظفری، رئیس دیوان عدالت اداری به مناسبت هفته 
قوه قضاییه در صحن شورای شهر تهران مهمان نمایندگان بود. او با بیان اینکه 
دیوان عدالت اداری آمادگی 100درصدی برای حل مشکلات تهران را دارد، 
گفت: »تصمیم گیری در حوزه شهرسازی ارتباطی تنگاتنگ با دیوان عدالت 
اداری دارد و بر همین اساس نیازمند تعاملات و نشست های مشترک هستیم، 
اما هنوز به نقطه مطلوبی نرسیده ایم. تاکنون 18کارگروه  مشترک با وزارتخانه ها 
تشکیل شده است. در جلسه ای هم که با شهردار تهران داشتیم مقرر شد برای 

حل مشکلات تهران، کارگروهی در حوزه شهری تشکیل شود.«
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